
	
Ski og fotballklubben LYN - Referat 1-2020    
Dato: tirsdag 25. august 2020 kl. 19.30-21.30.   
 
Tilstede: Christin Kyseth Pettersen, Torgeir Larsen, Kristoffer Smith Meyer, Aina Hagen, 

Jørgen Sandaas Jynge, Benedikte Stiff, Sjur Skridshol (daglig leder)  
 
Geir Moe - styreleder LYN Ski, Line Fiskarstrand Bleikli - styreleder LYN Fotball,  
Petter Sæterbakken - styreleder LYN 1896 FK, Erik Sjetnan - styreleder LYNs Eldre 

 
Meldt forfall: Frode Laastad 
 
 
 
Dagsorden: 
1-2020-01 Godkjenning av referat (fra 30 april 2020) - OK 
 
 
1-2020-02 Styremøter  
Møter frem til årsmøte avklart og lagt inn i kalendre. Alle møter holdes i peisestuen på klubbhuset om 
ikke annet er avtalt. 
 

STYREMØTE NR DATO/TID 
2020-2 Onsdag 23 september kl. 19.30 
2020-3 Onsdag 21 oktober kl. 19.30 
2020-4 Onsdag 25 november kl. 19.30 
JULEBORD - LORRY 16 desember   (Sjur bestiller) 
2020-05 Onsdag 13 januar kl. 19.30 
2020-06 Onsdag 17 februar kl. 19.30 

 
 
 
1-2020-03 Formalia – Oppfølgningssaker v/Sjur 
Status fra driften  
Krevende med mye rot og generell uorden over tid på anlegget. Positiv feedback til André, ny daglig 
leder i LF, som har tatt tak vedr orden.  
To do: Torgeir/Sjur utformer enkle plakater som kan henges opp i klubbhuset og anlegget for øvrig  
 
KGB1 status 
FIFA har kjørt test på banen, har ikke fått svar. BYM anbefaler å fortsette å lime skjøter fremfor skifte 
av dekke. Dette fordi det er totalstopp i bruk av granulat, og for baner med undervarme, er det ikke 
noen alternativer per i dag. EU/går mot et totalforbud. Oslo kommune har stoppet alle 
vedlikeholdsprosjekter, slik at baner som skulle oppgraderes i år, er stoppet. Krevende situasjon for 
Lyn, med KG1 i for dårlig stand, i tillegg til KG2 som etter planen skal oppgraderes i 2021.  
 
Aktuelle støtteordninger Korona  
SFK har søkt i denne runden på kiosk/etc. Vi har fått alt vi har søkt om (mottok kr 370.615).  
To do: Sjur følger med på hva som kommer av støtteordninger i det videre 

 
 

1-2020-04 Status fra allianselagene (LF, 1896, LS) 
Økonomi. Krevende hverdager for fotball. LS har ikke blitt rammet på samme måten, i og med at 
nedstenginger pga korona kom helt på slutten av skisesongen 
Sommerskoler og aktivitet i høst. Både LF og LS melder om at sommerskolene har gått bra, både 
sportslig og økonomisk. Korona-uavklart ifht Nordmarka Skogsmaraton. Damelaget i gang med 



seriespill, herrelaget har ikke fått starte, noe som er både krevende og frustrerende  
 
 
1-2020-05 Organisering og LF/1896 v/ Kristoffer. Status, kort fortalt 
Oppsummering med forslag til konklusjon kommet fra utvalgsleder samme dag som vårt styremøte. 
Kristoffer kunne ikke delta på siste utvalgsmøtet, og er overrasket over forslaget til konklusjon, gitt 
dialogen rundt samarbeid i de møtene som har vært. Styrene i LF og 1896 skal diskutere forslaget, og 
komme tilbake med sine kommentarer. SFK opptatt av at styrene i LF og 1896 må ha som ambisjon å 
enes om anbefaling i forkant av sine exord. årsmøter. Vi oppfatter at dette er helt avgjørende for et 
reelt godt samarbeid rundt guttesiden i klubben.   
To do: Benedikte sørger for tett dialog med styrelederne i 1896/LF og involverer Kristoffer og resten 
av SFK-styret dialogen i dialogen ved behov.  
 
 
1-2020-06 Ivar Formo statue ved inngangen til Nordmarka 
Ta stilling til to ting:  
1)  deltakelse i prosjektgruppe som Sogn Historielag ønsker å etablere for å jobbe med realisering av 
prosjektet. De ønsker 1-2 deltakere fra Lyn. Benedikte sjekket av med Erik Sjetnan – en av Lyn Eldres 
medlemmer kan være interessert i å delta på vegne av LYN 
2)  pengestøtte fra SFK – nivå 
 
Erik Sjetnan og Geir Moe møter på Historielagets neste møte, for å få konkretisert status rundt planer 
og ambisjoner. Geir mener LS kan be medlemmer/samarbeidspartnere om økonomiske bidrag, slik at 
et pengebidrag kan komme via LS. SFK tar stilling til et økonomisk bidrag fra klubben etter 
tilbakemelding fra Geir/Erik. 
To do: Benedikte sender mail til leder for historielaget med CC til Erik og Geir, for å melde tilbake + 
koble sammen 
 
 
1-2020-07 Jubileum – LYN 125 år i 2021  
Jubileumsskrift, status:  
Erik Sjetnan beskriver OK fremdrift på dette. Mange som skal levere tekster. BS bekrefter at hun 
skriver en «leder» til jubileumsskriftet.   
 
Digitalisering av arkiv – se vedlegg med henvendelse og noen innledende tanker fra meg. Styret 
diskuterer og konkluderer 
Full enighet om at vi aksepterer tilbudets fase 1 og 2, og at vi gjerne får tilbakemeldinger om saker 
som kan publiseres på lyn.no. Enighet om at vi ikke tar vare på papir, det som ikke er interessant å ta 
vare på digitalt, blir kastet.  
To do: Sjur setter i gang Herman Berg med jobben. Fase 1og2. Avklaringer gjøres underveis rundt fase 
3 
 
Arrangement i regi av SFK – ideer 
Vanskelig å få frem ideer på styremøtene, konkluderer med at Benedikte/Aina/Christin jobber frem 
noen forslag som kan diskuteres i styret 
 
 
1-2020-08 Banesituasjon på kort og lang sikt  
Anleggsutvikling og kommunen: Frister/tidsrammer for prioriteringer rundt rehabilitering/nybygg 
2021. Sjur/Torgeir holder track på frister/planer og kobler på resten av styret ved behov  
To do: Sjur har startet et infoinnsamlingsarbeid vedr hvordan vi best kan gå frem mtp hall/9er-bane 
på KG4. Styret etablert prosjektgruppe med Sjur, Torgeir, Jørgen og Kristoffer som jobber videre med 
saken. Viktige frister og avklaringer som vi må følge med på. I og med at granulat er «no-no», vil vi 
kunne argumenter for at et hallprosjekt er granulatfritt og dermed kan gjennomføres mens andre 
prosjekter er på vent 



 
Ballbingene på Kringsjå skole: Line (LF) viderefører dialogen med rektor vedr bruksavtale. Møte 
gjennomføres i slutten av juni, etter at BYM har konkludert i LYNs disfavør mtp rammer rundt bruk. 
LF har diskutert føringer med SFK i forkant av møte med rektor, og gjør et forsøk på å få til en avtale 
LF kan leve med 
To do: Line/Sjur møter rektor for gjennomgang av status og mulig avtale om bruk i starten av 
september 
 
Campus Sognsvann og alternativer: Benedikte kontaktet Tore Øvrebø. Toppidrettssenteret har 
utarbeidet en mulighetsskisse for Campus Sognsvann sammen med NIH. Positive myndighetssignaler 
gitt i juni. Fotballstadion erstattes, bare litt forskjøvet mtp plassering. Øvrebø sier det er utopisk å 
planlegge for publikumsanlegg mtp regulering av trafikk etc. Det er vanskelig nok å få til det de 
prøver på nå, som er et nedskalert anlegg oppimot hva de egentlig ønsket å få til. Staten finansierer, 
NIH skal drifte. Isbane og tennis planlegges som i dag. Rulleskitraseen, slik LYN har ønsket den, er 
tegnet inn i planene på Campus Sognsvann 
Konklusjon: Campus Sognsvann er uaktuelt mtp forballbane med tribune, prosjektet er kraftig 
nedskalert, og styret ser ingen grunn til å bruke krefter her. Vi jobber videre med alternativer sammen 
med andre klubber – størst optimisme knyttet til Marienlyst/Frigg samarbeid 
 
Benedikte har kontaktet SiO v/ eiendomsdirektør Helge Haugen (han slutter for øvrig i SiO) mtp å 
sondere bruk av banen på Domus Atletica. Fått noen avklaringer. LF (Line) tar dialogen videre rundt 
banekapasitet og leie 
 
 
1-2020-09 Eventuelt 
Sjur/Benedikte i møte med Nicolai Langfeldt 3 sep, Oslo Høyres idrettsansvarlige.  
Saksliste etter innspill fra allianselagene: rulleskitrase, rehab av KGB2 og ny KGB4 (hall) + granulat 
 
 
 
Godkjent: 
 
 
   __________________________        _________________________            __________________ 

   Christin Kyseth                                   Torgeir Larsen                       Jørgen Sandaas Jynge              
  

 
 
 

__________________________          _________________________           
                    Aina Hagen       Kristoffer Smith-Meyer            
 
 
 
 

______________________________                       ___________________________ 
                          Benedikte Stiff     Sjur Skridshol 
 
 
 
 
 
Sett:  
 
           ______________________ 
                    Frode Laastad 


